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OR.0002.17.2025 

 

PROTOKÓŁ NR XVII/25 

z sesji Rady Powiatu w Rypinie 

w dniu 9 czerwca 2025 r. 

 

XVII sesja VII kadencji Rady Powiatu w Rypinie odbyła się w Starostwie Powiatowym w 

Rypinie ul. Warszawska 38. Zwołana została przez Przewodniczącego Rady Powiatu Pana 

Macieja Grzybowskiego. Sesja rozpoczęła się o godzinie 1200 wysłuchaniem hymnu 

państwowego, a zakończyła się o godz. 1355. 

 

Ad. 1   

        Otwarcia obrad XVII sesji VII kadencji Rady Powiatu w Rypinie dokonał Przewodniczący 

Rady Powiatu Maciej Grzybowski. Przewodniczący Rady przywitał wszystkich 

uczestniczących w posiedzeniu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu wraz z Panem Starostą pogratulowali turniejowego sukcesu 

Szymonowi Siliczak, którego opiekunem był Pan Mariusz Błaszczykowski. Szymon Siliczak 

trzecioklasista ze szkoły w Radzynku zajął czwarte miejsce w Eliminacjach Wojewódzkich 

Ogólnopolskiego Turnieju Wiedzy Pożarniczej pod hasłem „Młodzież zapobiega Pożarom”, 

który odbył się 21 maja br. w Kruszwicy. Starosta dodał, że Szymon jest Mistrzem Powiatu i 

ogromne gratulacje należą się również dla rodziców i opiekuna. 

 

Ad. 2 

      Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że na stan 17 radnych w chwili rozpoczęcia 

obrad uczestniczy 14 radnych, co stanowi kworum. Radna Justyna Motylewska, Barbara 

Nowakowska oraz Radny Artur Meller byli nieobecni. Lista obecności stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. Przewodniczący Rady stwierdził prawomocność podejmowanych 

uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu odczytał porządek obrad, który przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie obrad XVII sesji VII kadencji Rady Powiatu.   

2. Sprawy organizacyjne: 

a) stwierdzenie kworum, 

b) przyjęcie porządku obrad XVII sesji Rady Powiatu w Rypinie, 

c) przyjęcie protokołu z XV i XVI sesji Rady Powiatu w Rypinie. 

3. Debata w sprawie raportu o stanie Powiatu Rypińskiego.  

4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu w Rypinie wotum zaufania za 

rok 2024 (projekt uchwały – druk nr 1).       

5.  Przedstawienie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Powiatu Rypińskiego za 2024 rok.  

6. Przedstawienie sprawozdania Starosty Rypińskiego z działalności Zarządu Powiatu za rok 

2024.  

7. Przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wyrażenia opinii o 

przedłożonym przez Zarząd Powiatu w Rypinie sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu 

za rok 2024.  

8. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej złożonego do Regionalnej Izby Obrachunkowej 
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o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu w Rypinie za rok 2024.  

9. Przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wyrażenia opinii o 

wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Rypinie w sprawie udzielenia absolutorium 

Zarządowi Powiatu z wykonania budżetu powiatu za rok 2024.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Rypińskiego za 2024 rok (projekt uchwały – 

druk nr 2).   

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu z tytułu 

wykonania budżetu Powiatu Rypińskiego za 2024 rok (projekt uchwały – druk nr 3).   

12. Przedstawienie sprawozdania finansowego SP ZOZ z siedzibą w Rypinie za 2024 rok. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej z siedzibą w Rypinie za 2024 rok 

(projekt uchwały – druk nr 4).  

 14. Podjęcie uchwał: 

 a) Uchwała o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Rypińskiego na 

rok 2025  (projekt uchwały – druk nr 5),      

b) Uchwała o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Rypińskiego na lata 2025-2029 (projekt uchwały – druk nr 6), 

c) Uchwała w sprawie nadania imienia bł. ks. Jerzego Popiełuszki sali konferencyjnej 

Starostwa Powiatowego w Rypinie (projekt uchwały – druk nr 7). 

15. Sprawozdanie Przewodniczącego Zarządu Powiatu w Rypinie o pracach Zarządu w okresie 

międzysesyjnym. 

16. Wolne wnioski, oświadczenia i informacje. 

17. Zamknięcie obrad sesji.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał o uwagi do porządku obrad? 

Uwag do porządku obrad nie zgłoszono. W głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki oraz 

naciśnięcie przycisku za przyjęciem porządku obrad XVII sesji głosowało jednogłośnie „za” 

14 radnych. 

Przewodniczący Rady poinformował, że protokoły z XV i XVI sesji były wyłożone do wglądu 

w Biurze Rady i zapytał o uwagi do protokołu z  XV sesji. Uwag do protokołu z XV sesji nie 

zgłoszono. 

Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania protokołu z XV sesji. 

Za przyjęciem protokołu z XV sesji Rady Powiatu głosowało jednogłośnie „za” 14 radnych. 

Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do protokołu z  XVI sesji. Uwag do protokołu z XVI 

sesji nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania protokołu z XVI sesji. 

Za przyjęciem protokołu z XVI sesji Rady Powiatu głosowało jednogłośnie „za” 14 radnych. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował o posiedzeniach komisji, które się odbyły w 

okresie międzysesyjnym oraz o tematach omawianych na poszczególnych posiedzeniach.  

 

Ad. 3 

        Przewodniczący Rady Powiatu otworzył debatę w sprawie raportu o stanie Powiatu 

Rypińskiego. Poinformował, że raport został opublikowany w Biuletynie Informacji Publicznej 

oraz nikt z mieszkańców nie dokonał zgłoszenia, aby zabrać głos w debacie w sprawie raportu 
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o stanie Powiatu Rypińskiego. Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i zapytał kto z Radnych 

chciałby zabrać głos. 

  

Nikt nie zabrał głosu, więc Przewodniczący Rady Powiatu Maciej Grzybowski zamknął 

dyskusję w sprawie raportu o stanie Powiatu Rypińskiego. 

 

Ad. 4 

    Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy zgłaszają pytania do projektu 

uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu w Rypinie wotum zaufania za rok 2024. 
 

Projekt uchwały przygotowała Aleksandra Błaszczak – Sekretarz Powiatu. 

Pytań nie zgłoszono.  

 

Radny Rafał Zglinicki stwierdził, że pytań nie ma, bo o co pytać jeżeli kondycja powiatu ma 

się bardzo dobrze, wiele poczynionych inwestycji, trafnych inwestycji, budżet powiatu 

niezachwiany, bezpieczny. Radny również nie kwestionuje działań Zarządu Powiatu. Pan Rafał 

Zglinicki zwrócił się do Starosty i Zarządu Powiatu z ogromną prośbą o uwzględnienie napraw 

dróg. Radny dodał, że oczekiwania wyborców radnych z gmin wiejskich są troszeczkę inne niż 

oczekiwania wyborców z miasta, dlatego bardzo prosi, żeby w tych przyszłych budżetach 

zostały zabezpieczone środki finansowe też na naprawę dróg powiatowych. Pan Rafał Zglinicki 

wspomniał, że radni objechali te drogi powiatowe i widzieli jaki jest ich stan, a Dyrektor ZDP 

Pan Piotr Pawłowski zasugerował, aby wybrać metodę naprawy tańszą, ale doprowadzającą 

drogę do właściwego użytkowania i o to tylko Radny prosi.  

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Za podjęciem uchwały głosowało jednogłośnie „za” 14 radnych 

Uchwała otrzymuje Nr XVII/95/2025 

 

Ad. 5 

       Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie finansowe wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu Powiatu Rypińskiego za 2024 rok było przedmiotem dyskusji podczas 

posiedzenia Zarządu Powiatu oraz Komisji Rewizyjnej, a także Komisji Finansów, Gospodarki 

i Rolnictwa. Radni oczywiście otrzymali wszystkie materiały. Przewodniczący Rady zapytał 

czy Radni zgłaszają uwagi lub pytania do ww. sprawozdania. 

Nikt nie zabrał głosu. Uwag i pytań Radni nie zgłosili. 

 

Ad. 6 

        Starosta przedstawił sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w 2024 roku. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. Pan Jarosław Sochacki Starosta Rypiński 

przedstawił również prezentację z wykonanych inwestycji. 

 

Ad. 7 

      Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały RIO w sprawie wyrażenia opinii o 

przedłożonym przez Zarząd Powiatu w Rypinie sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu 

za rok 2024. Uchwała Nr 3/S/2025 Składu Orzekającego Nr 7 Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Bydgoszczy z dnia 10 kwietnia 2025 roku stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad. 8  

    Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że posiedzenie Komisji Rewizyjnej odbyło 

się 16 maja 2025 r. Podczas posiedzenia dokonano analizy i wyrażono opinię w sprawie 
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wykonania budżetu za rok 2024 oraz wystąpiono z wnioskiem o udzielenie absolutorium 

Zarządowi Powiatu w Rypinie. 

     Przewodniczący Rady poprosił Panią Barbarę Ewę Górecką - Przewodniczącą Komisji 

Rewizyjnej o przedstawienie wniosku o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu w 

Rypinie.  

Pani Barbara Ewa Górecka - Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, że po 

rozpatrzeniu sprawozdania Zarządu Powiatu z wykonania budżetu powiatu za 2024 rok i 

zapoznaniu się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy Zespół we Włocławku 

w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu w Rypinie sprawozdaniu z 

wykonania budżetu powiatu za 2024 rok Komisja Rewizyjna pozytywnie oceniła wykonanie 

budżetu. Wobec powyższego Komisja wnioskuje o udzielenie Zarządowi Powiatu w Rypinie 

absolutorium za 2024 rok.  
 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały RIO w sprawie wyrażenia opinii o 

wniosku Komisji Rewizyjnej złożonego do Regionalnej Izby Obrachunkowej o udzielenie 

absolutorium Zarządowi Powiatu w Rypinie za rok 2024. Uchwała Nr 6/Kr/2025 Składu 

Orzekającego Nr 7 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 22 maja 2025 roku 

stanowi załącznik do protokołu. 
 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały Rady Powiatu w Rypinie z dnia  

9 czerwca 2025 r. w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu Powiatu Rypińskiego za 2024 rok zgodnie z drukiem nr 2 dostarczonym 

Radnym na dzisiejszą sesję, następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu, więc Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i przystąpił do 

procedury głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki oraz naciśnięcie przycisku za przyjęciem 

uchwały głosowało jednogłośnie „za” 14 Radnych. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Maciej Grzybowski stwierdził, że Uchwała Nr XVII/96/2025 

Rady Powiatu w Rypinie z dnia 9 czerwca 2025 r. w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Rypińskiego za 2024 rok 

została podjęta. 

 

Projekt uchwały przygotowała Aleksandra Błaszczak – Sekretarz Powiatu. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Za podjęciem uchwały głosowało jednogłośnie „za” 14 radnych. 

Uchwała otrzymuje Nr XVII/96/2025 

 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały Rady Powiatu w Rypinie z dnia  

9 czerwca 2025 r. w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu z tytułu wykonania 

budżetu Powiatu Rypińskiego za 2024 rok zgodnie z drukiem nr 3 dostarczonym Radnym na 

dzisiejszą sesję. Przewodniczący Rady Powiatu zapytał czy Radni chcieliby zabrać głos w tym 

temacie. 

 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 
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W głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki oraz naciśnięcie przycisku za przyjęciem 

uchwały głosowało jednogłośnie 14 Radnych. 

Przewodniczący Rady Powiatu Maciej Grzybowski stwierdził, że Uchwała Nr XVII/97/2025 

Rady Powiatu w Rypinie z dnia 9 czerwca 2025 r. w sprawie udzielenia absolutorium dla 

Zarządu Powiatu z tytułu wykonania budżetu Powiatu Rypińskiego za 2024 rok została podjęta. 

 

Projekt uchwały przygotowała Aleksandra Błaszczak – Sekretarz Powiatu. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Za podjęciem uchwały głosowało jednogłośnie „za” 14 radnych. 

Uchwała otrzymuje Nr XVII/97/2025 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Maciej Grzybowski w imieniu wszystkich radnych złożył Pani 

Joannie Fabiszewskiej – Skarbnikowi Powiatu oraz Panu Jarosławowi Sochackiemu - Staroście 

Rypińskiemu, a także całemu Zarządowi Powiatu w Rypinie gratulacje z tytułu udzielenia 

absolutorium.  

 

Gratulacje złożył również Pan Paweł Grzybowski Burmistrz Miasta Rypin.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu zarządził przerwę w obradach.  

Po przerwie obrady wznowiono. 

         

Ad. 12 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że sprawozdanie finansowe SP ZOZ z 

siedzibą w Rypinie za 2024 rok wraz z opinią niezależnego Biegłego Rewidenta zostało 

przesłane do Radnych na skrzynki mailowe i omówione na posiedzeniu Komisji Ochrony 

Zdrowia i Edukacji. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Radna Grażyna Pietrkiewicz poinformowała, że jednym z zadań w planie pracy Komisji 

Ochrony Zdrowia i Edukacji na 2025 rok jest zapoznanie się z aktualną sytuacją finansową SP 

ZOZ w Rypinie, jak również przyjęcie przedstawionego przez Dyrektora sprawozdania z 

wykonania planu finansowego za 2024 rok. Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej 

w Rypinie jest jednostką sektora finansów publicznych. Podstawą monitorowania gospodarki 

finansowej zakładu jest plan finansowy. Komisja Ochrony Zdrowia i Edukacji w dniu 

4 czerwca 2025 roku na posiedzeniu z udziałem Dyrektor SP ZOZ Pani Moniki Tryniszewskiej-

Skarżyńskiej oraz Głównej Księgowej Pani Moniki Rębacz zapoznała się ze sprawozdaniem 

finansowym za 2024 rok wraz z opinią niezależnego biegłego rewidenta. Członkowie komisji 

zapoznali się również z treścią uchwały Zarządu Powiatu w Rypinie z dnia 19 marca 2025 roku 

w sprawie przyjęcia sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego SP ZOZ za 2024 

rok. Komisja przyjmując do wiadomości sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego 

oraz treść uchwały Zarządu Powiatu, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego SP ZOZ za 2024 rok. 

Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej w związku z trudną sytuacją finansową, 

która dotknęła placówkę w latach 2017-2022, była obciążona dodatkowo kosztami spłaty 

kredytu zaciągniętego w celu utrzymania ciągłości działalności zakładu, kredyt ten w czerwcu 

2024 roku został spłacony w całości. Należy zauważyć, że wychodzenie z zadłużenia przy 

trudnościach, jakie dominują w ochronie zdrowia z powodu niskiego poziomu finansowania 

placówek, nieadekwatnie do tempa wzrostu kosztów leczenia najlepiej obrazuje realizacja 

planu finansowego, który potwierdza, że rypiński ZOZ posiada już zdolność do generowania 
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zysków, a potencjał szpitala na realizację świadczeń medycznych jest bardzo wysoki. Radna 

Grażyna Pietrkiewicz skierowała słowa uznania i podziękowania dla Dyrekcji szpitala, dla 

zespołu finansowego, który dzięki oddanej pracy, zaangażowaniu w planowane i realizowane 

inwestycje dąży do poprawy komfortu pracy personelu, jak również do poprawy komfortu 

hospitalizacji pacjentów. Nie może zabraknąć też słów podziękowania i uznania dla Zarządu 

Powiatu na czele z Panem Starostą, którzy każdorazowo rozumieją potrzeby tej jakże ważnej 

dla Powiatu Rypińskiego placówki. 

Maciej Grzybowski Przewodniczący Rady Powiatu podziękował za wystąpienie radnej i rów-

nież złożył gratulacje Pani Dyrektor szpitala od wszystkich radnych.  

Pani Monika Tryniszewska-Skarżyńska Dyrektor SP ZOZ w Rypinie serdecznie podziękowała 

wszystkim radnym oraz Staroście za te wszystkie inicjatywy, plany rozwoju, inwestycje, które 

są też pomysłami Pana Starosty wspólnie wypracowanymi. Pani Dyrektor zaznaczyła, że 

wszyscy w szpitalu widzą, że szpital jest bliski sercu i nie jest zostawiony sam z wszystkimi 

problemami. Pani Dyrektor serdecznie podziękowała i zapewniła jako Dyrekcja wraz z 

pracownikami, że nadal będą ciężko pracować. Pani Dyrektor zaznaczyła, że nie wszystko też 

od nich zależy, gdyż jest jeszcze kwestia płatnika NFZ. Wypracowany wynik nie do końca 

dyrekcje szpitala satysfakcjonuje, gdyż wypracowano więcej o ponad 400.000 zł, które nie 

zostały zapłacone przez NFZ z nadwykonań limitowanych. Na pewno cieszy jednak wynik na 

plus. Cieszy również fakt, że szpital się rozwija, że wszystkie inwestycje zaplanowane są 

realizowane, gdyż to daje możliwości dalszego rozwoju szpitala i zwiększenia zysku. Pani 

Dyrektor serdecznie podziękowała Panu Staroście oraz wszystkim za wsparcie i zrozumienie. 

Jarosław Sochacki Starosta Rypiński również podziękował Pani Dyrektor i wszystkim pracow-

nikom rypińskiego szpitala. Zaznaczył, że w rypińskim szpitalu jest zatrudnionych ponad 400 

pracowników więc jest on drugim rypińskim przedsiębiorcom z tak dużą liczbą osób zatrud-

nionych. Starosta  wspomniał o inwestycjach, na które przeznaczono 12.000.000 zł.  Zaznaczył, 

że środki finansowe były przeznaczone na działalność bieżącą i inwestycyjną. Starosta wspo-

mniał, że szpital borykał się z problemami finansowymi, więc były przekazywane środki na 

działalność bieżącą, a teraz są pozyskiwane środki na inwestycje. Jeszcze kilka lat temu nikt 

nie myślał, że szpital będzie inwestował, ale udało się tą płynność finansową uzyskać. Budżet 

szpitala z 32 mln zł w 2018 roku osiągnął poziom 85 mln zł. Wiadomo, że wszystko uzależ-

nione jest od płatnika, czyli Narodowego Funduszu Zdrowia. Jeżeli NFZ będzie wypłacał za 

nadwykonania, to szpital będzie miał finanse. Starosta zaznaczył, że na tę chwilę te nadwyko-

nania są w całości niepłacone, ale tak jest w całym kraju. Zdaniem Starosty szpitale powiatowe 

wykonują niesamowitą pracę. Rypiński szpital w 2024 roku wykonał ponad 1000 zabiegów 

ortopedycznych, ponad 1000 zabiegów chirurgicznych, ponad 1200 zabiegów okulistycznych, 

a więc jest to ogrom pracy wykonanej w rypińskim szpitalu. Starosta wspomniał o administra-

cji, która dba o finanse i zarządzanie szpitalem. Starosta złożył podziękowania Pani Dyrektor i 

wszystkim pracownikom i zaznaczył, że szpital jest „naszym oczkiem w głowie i musimy o ten 

szpital dbać”. Starosta dodał, że Pani Dyrektor szpitala pozyskuje środki zewnętrzne, ale Sta-

rostwo Powiatowe bardzo dużo pomaga. Starosta poinformował o remoncie oddziału we-

wnętrznego oraz  inwestycji dotyczącej rozbudowy zakładu opiekuńczo – leczniczego i długo-

terminowej hospitalizacji.  Starosta dodał, że kolejki się wydłużyły i czas oczekiwania za pla-

nowanym zabiegiem ortopedycznym czy chirurgicznym wynosi do 2 lat. Jeżeli NFZ nie będzie 

płacił za nadwykonania to te kolejki wydłużą się do 3 - 4 lat.  

Radny Rafał Zglinicki powiedział, że zawsze był problem z lekarzami w rypińskim szpitalu. 

Zapytał: czy ten problem teraz zginął, zminimalizował, czy go w ogóle nie ma? 
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Pani Monika Tryniszewska-Skarżyńska Dyrektor szpitala odpowiedziała, że problem się nie 

zneutralizował. Oczywiście jest nadal i można powiedzieć, że na tą chwilę jest stabilna sytuacja. 

Niemniej jednak jak jest dłuższe chorobowe jednego z lekarzy z danego zespołu to powoduje 

to jakieś perturbacje. Za przykład Pani Dyrektor podała Pana Dyrektora Bruzdowicza, który  

zachorował, ale udało się w zespole, który posiadają te zastępstwa za niego zabezpieczyć. Pani 

Dyrektor zaznaczyła, że zespoły są zintegrowane i współpracują ze sobą więc jest ta 

zastępowalność, a lekarze naprawdę stanęli na wysokości zadania. Pani Dyrektor bardzo 

serdecznie podziękowała lekarzom i poinformowała, że od nowego roku udało się pozyskać 

jednego chirurga, a od lipca będzie kolejny anestezjolog. Rozmowy z lekarzami są prowadzone 

na bieżąco. Proponowane jest stabilne wynagrodzenie, dobre warunki pracy, gdyż sprzęt jest 

wymieniany na nowy oraz dobra atmosfera pracy. Dyrekcja szpitala zapewniła, że stara się 

dobrze współpracować z lekarzami i pozyskiwać nowych zapewniając dobre warunki pracy i 

płacy na wielu płaszczyznach.  

 

Sprawozdanie finansowe SP ZOZ z siedzibą w Rypinie za 2024 rok wraz z opinią 

niezależnego Biegłego Rewidenta zostało przyjęte bez uwag i pytań. 

 

Ad. 13 

        Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy zgłaszają pytania do 

projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej z siedzibą w Rypinie za 2024 rok.  

 

Projekt uchwały przygotowała Aleksandra Błaszczak – Sekretarz Powiatu. 

Pytań nie zgłoszono.  

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Za podjęciem uchwały głosowało jednogłośnie „za” 14 radnych. 

Uchwała otrzymuje Nr XVII/98/2025 

 

Ad. 14 a  

          Przewodniczący Rady Powiatu zwrócił się do radnych z pytaniem, czy zgłaszają pytania 

do projektu  uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Rypińskiego 

na rok 2025. 

Projekt uchwały przygotowała Pani Joanna Fabiszewska – Skarbnik Powiatu.  

Pytań nie zgłoszono.  

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Za podjęciem uchwały głosowało jednogłośnie „za” 14  radnych. 

Uchwała otrzymuje Nr XVII/99/2025 

 

 

Ad.  14 b 

Przewodniczący Rady Powiatu zwrócił się do radnych z pytaniem, czy zgłaszają pytania 

do projektu  uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Rypińskiego na lata 2025-2029. 

 

Projekt uchwały przygotowała Pani Joanna Fabiszewska – Skarbnik Powiatu.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Starosta podziękował Radnym za przegłosowanie zmian budżetowych. Dodał, że zostały 

zabezpieczone środki finansowe w kwocie 80.000 zł na zaprojektowanie rozbudowy 

warsztatów przy Zespole Szkół nr 3 na Piekiełku oraz na siłownię przy rypińskim liceum. 

Następnie zostanie złożony wniosek o pozyskanie środków finansowych z Lokalnej Grupy 

Działania. Zostały również zabezpieczone środki w wysokości 20.000 zł na zakup lekkiego 

samochodu rozpoznawczo-ratowniczego dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej w Rypinie. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Za podjęciem uchwały głosowało jednogłośnie „za” 14 radnych. 

Uchwała otrzymuje Nr XVII/100/2025 

 

Ad.  14 c 

          Przewodniczący Rady Powiatu zwrócił się do radnych z pytaniem, czy zgłaszają pytania 

do projektu  uchwały w sprawie nadania imienia bł. ks. Jerzego Popiełuszki sali konferencyjnej 

Starostwa Powiatowego w Rypinie. 

 

Projekt uchwały przygotowała Pani Aleksandra Błaszczak – Sekretarz Powiatu.  

Radny Rafał Zglinicki  zapewnił, że nie chce wprowadzać dodatkowego zamieszania, ale 

Radny Paweł Sobierajski zgłaszał inną propozycję. Oczywiście Radny nie kwestionuje nadania 

imienia ks. Jerzego, natomiast też takim długoletnim Przewodniczącym Rady był Ś. P. Krzysz-

tof Cegłowski. Pan Rafał Zglinicki zapytał Starostę czy można nadanie tego imienia jeszcze 

rozważyć? Czy jest jeszcze taka możliwość, żeby nadać imię Krzysztofa Cegłowskiego?  

Jarosław Sochacki Starosta Rypiński odpowiedział, że są spełnione wymogi w kurii diecezjal-

nej, żeby taką uchwałę wywołać. Starosta przypomniał ten czas jak jeszcze z Ś. P. Krzysztofem 

Cegłowskim rozmawiał na ten temat jak ma to wyglądać. Podjęto wtedy działania związane z 

nadaniem imienia sali sesyjnej. Zdaniem Starosty Ś. P. Krzysztof Cegłowski to niewątpliwie 

zasłużony Przewodniczący, wieloletni Przewodniczący, człowiek prawicowy. Według Starosty 

procedury już tak daleko zaszły, że ciężko cokolwiek odwrócić. Starosta przypomniał radnym 

nieformalne głosowanie – jednogłośnie (radnego Pawła Sobierajskiego nie było na tym spotka-

niu) 16 za nadaniem imienia bł. ks. Jerzego Popiełuszki sali konferencyjnej. Starosta zaznaczył, 

że niewątpliwie można odsłonić tablicę pamiątkową w momencie, kiedy będzie oddawana do 

użytku sala po remoncie. Starosta zaproponował, aby tablica pamiątkowa upamiętniała na-

prawdę zasłużonego Przewodniczącego Rady. 

Radny Paweł Sobierajski wyjaśnił, że faktycznie nie uczestniczył w tym spotkaniu, ale kiedy 

dyskutowano o kwestii nadania imienia bł. ks. Jerzego  wypowiedział się na ten temat zazna-

czając, że jest przeciwny nadaniu imienia tej sali. Oczywiście nie ze względu na osobę ks. Je-

rzego i jego życia, bo uważa, że zasłużył on w pełni na szacunek i wyróżnienie, dlatego też 

głosował za ustanowieniem go Patronem Powiatu Rypińskiego. Uważa, że jego życie, czyny 

świadczą o tym, że jak najbardziej zasługuje na takie wyróżnienie i na patronat. Natomiast jest 

przeciwny i był przeciwny nadania imienia tej sali, gdyż uważa, że jeżeli ma zostać nadane 

imię tej sali, to dobrze byłoby, gdyby ta sala nosiła imię osoby związanej bezpośrednio z Po-

wiatem Rypińskim, pracującej na rzecz Powiatu Rypińskiego i służącej Powiatowi Rypiń-

skiemu. Radny Paweł Sobierajski mówił o tym wtedy, kiedy jeszcze Krzysztof Cegłowski żył, 

kiedy prowadził obrady. W tamtym czasie może trudno było taką osobę wskazać. Dzisiaj nie-

stety możemy już wskazać taką osobę i zdaniem Pana Pawła Sobierajskiego jest nią Pan 

Krzysztof Cegłowski, który w pełni zasłużył na to swoją służbą i swoim wieloletnim i niepo-

wtarzalnym działaniem dla powiatu. Takiej osoby nie było i przez najbliższe 20 lat na pewno 
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nie będzie więc zasłużył na to, żeby ta sala konferencyjna nosiła jego imię. Dlatego też Radny 

będzie głosował przeciwko tej uchwale. Pan Paweł Sobierajski powtórzył z całą stanowczością, 

że nie ze względu na osobę ks. Jerzego i jego dokonania oraz życie, bo jak najbardziej szanuje 

i jest pełen uznania, natomiast uważa, że ta sala powinna nosić imię Krzysztofa Cegłowskiego.  

Maciej Grzybowski Przewodniczący Rady Powiatu powiedział, że oczywiście każdy Radny 

zagłosuje zgodnie ze swoim sumieniem. Radny Maciej Grzybowski zaznaczył, że Ś. P. Krzysz-

tof był samorządowcem, który działał bardzo mocno dla społeczności i stworzył piękne stypen-

dium Jana Pawła II. Przewodniczący Rady Powiatu zaznaczył, że nadanie imienia bł. ks. Je-

rzego Popiełuszki sali to była jego inicjatywa i jego ostatnie działanie, które wydaje się, że 

chciałby, aby się spełniło, a o które zabiegał osobiście z Panem Starostą u biskupa. Zdaniem 

Radnego Macieja Grzybowskiego to jest Krzysztofa takie ostatnie dzieło i myśli, że każdy za-

głosuje ze swoim sumieniem. Przewodniczący Rady Powiatu dodał, że „Powiat Rypiński ma 

przepięknego Patrona, który razem z Krzysztofem będzie orędować za nami mocno. Moje su-

mienie jest takie, że to jest ostatnie dzieło Krzysztofa i myślę, że Państwo Radni mogą to też 

przemyśleć w głosowaniu.”  

 

Więcej pytań nie zgłoszono.  

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Za podjęciem uchwały głosowało „za” 11 radnych. 

Przeciw głosował 1 radny (Paweł Sobierajski) 

Wstrzymało się od głosu 2 radnych (Rafał Zglinicki, Marta Zgórzyńska) 

Uchwała otrzymuje Nr XVII/101/2025 

 

Posiedzenie Rady opuściła Radna Barbara Górecka i Radny Piotr Czarnecki. 

Liczba radnych obecnych na sesji wynosi 12 osób. 

 

Ad. 15 

Sprawozdanie Przewodniczącego Zarządu Powiatu w Rypinie o pracach Zarządu w 

okresie międzysesyjnym tj.: od 24.04.2025 r. do 06.06.2025 r. Radni otrzymali w dniu 

dzisiejszym. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że otrzymał zdjęcie z wyróżnień w Urzędzie 

Marszałkowskim Pani Barbary Nowakowskiej i Pana Jana Koprowskiego Wójta Gminy 

Brzuze. Przewodniczący Rady złożył gratulacje i dodał, że to jest piękne jak nasi samorzą-

dowcy są mile i dobrze postrzegani w Województwie, a takie wyróżnienia na pewno są miłym 

akcentem dla Powiatu Rypińskiego.  

 

Ad. 16 

       Przewodniczący Rady Powiatu zapytał: czy ktoś chciałby zabrać głos w punkcie wolne 

wnioski, oświadczenia i informacje?  

 

Pan Dariusz Łęgosz Komendant Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Rypinie 

podziękował za tyle ciepłych słów. Złożył również podziękowania w imieniu wszystkich 

pracowników, wszystkich funkcjonariuszy, pracowników cywilnych, a także tych, co są już na 

emeryturze, za wyróżnienie, które Komenda Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w 

Rypinie otrzymała. Komendant zapewnił, że to wyróżnienie jest motywacją do jeszcze cięższej 

służby na rzecz mieszkańców Powiatu Rypińskiego. Pan Dariusz Łęgosz stwierdził, że ta służba 

jest specyficzna. Pan Komendant serdecznie podziękował za to dostrzeżenie zaangażowania w 
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bezpieczeństwo mieszkańców i zapewnił wszystkich, że nie tylko rolnicy Powiatu Rypińskiego 

bardzo dobrze reprezentują powiat na terenie nie tylko Województwa i kraju, ale także strażacy 

z Powiatu Rypińskiego godnie reprezentują tą ziemię w województwie i kraju. Podziękował 

również za tą wzorową współpracę zarówno z powiatem jak i z instytucjami podległymi pod 

powiat oraz zapewnił, że na Strażaków zawsze można liczyć.  

Maciej Grzybowski Przewodniczący Rady Powiatu podziękował Komendantowi Komendy Po-

wiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Rypinie oraz Komendantowi Komendy Powiatowej 

Policji za wspaniałą pracę jaką wykonują oraz zapewnił, że Radni również wspierają służby. 

Przewodniczący Rady Powiatu wspomniał, iż miał przyjemność uczestniczyć w posiedzeniu 

Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Pracy, której Przewodniczącym jest Radny Rafał Zgli-

nicki zorganizowanym w Komendzie Policji.  

Nikt więcej nie zgłosił wolnych wniosków, oświadczeń i informacji. 

 

Ad. 17 

         Przewodniczący Rady Powiatu Maciej Grzybowski podziękował za udział w sesji i 

zamknął obrady XVII sesji. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Zakończenie obrad XVII sesji Rady - godz. 1355 

 

Pełna treść wystąpień dostępna jest na nagraniu umieszczonym na stronie internetowej 

Starostwa Powiatowego w Rypinie w zakładce Strefa Cyfrowego Urzędu oraz w Biuletynie 

Informacji Publicznej Starostwa.      

 

                                            Przewodniczący Rady Powiatu 

  

  

                                                                Maciej Grzybowski 

 

 
Protokołowała: 

Anna Zaborowska 
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